
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 7. marts 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 502 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Peder Hvelplund (EL). 

 

Spørgsmål nr. 502:  

”Hvilken sikkerhed kan ministeren give for, at Lægemiddelstyrelsen ikke har samme 

lemfældige tilgang til tilladelser af lægemidler på et så tyndt grundlag, og hvor der 

ændres i indlægssedlerne fra ”må” til bør som tilfældet har været med Angusta?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt, da ministeriet til brug for min besvarelse skal ind-

hente bidrag fra Lægemiddelstyrelsen. 

 

Jeg forventer at svare endeligt medio maj.  

 

 

 

Med venlig hilsen 
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